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متن پرسش

با سلام خدمت استاد گرامی: با توجه به سوال 10550 می خواستم بدونم اولا چرا آنقدر زود باید

امتحانش رو پس بدهم، دوما اینکه شما فرمودید مهم نوع برخورد با این امتحانات است و حال آنکه

من عرض کرده بودم که از اکثر این امتحانات سرخورده و شکست خورده بیرون می آیم و این باعث

ترس من شده و شیرینی عبادتم رو تحت تاثیر قرار داده. لطفا بفرماد چگونه می توانم در برابر این

امتحانات محکم باشم و راحت از آن ها گذر کنم.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: دیر یا زود پسدادن امتحان مربوط به نوع نگاهی است که خداوند به

بندگان خود دارد و این حُسن است که با ما سریع برخورد میکند، ولی همینکه شما را متذکر میکنند

دوباره از امتحان درست بیرون نیامدی، دلیل بر آن است که آنچنان که فکر میکنید شکست

نخوردهاید، امیدوار باشید. موفق باشید


